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Obiectul întrebării: Situația căminelor studențești 
 
Doamnă ministru, 
 
Data de 3 octombrie reprezintă deschiderea unui nou an universitar pentru majoritatea 
facultăților din România.  
 
Universitatea București anunța la începutul lunii septembrie o capacitate de 5300 locuri în 18 
cămine acestea acoperind doar 80% din necesarul de locuri. Pentru anul universitar 2022-
2023, SNSPA pune la dispoziția studenţilor un numar de doar 272 locuri de cazare în două 
cămine. Conform OUG 73/2004, studenţii din învăţământul universitar de stat, cursuri de zi, 
pe locuri finanţate de la bugetul de stat, care locuiesc în alte spaţii decât căminele instituţiilor 
de învăţământ superior de stat, pot primi lunar o subvenţie individuală de sprijin pentru cazare 
în vederea acoperirii parţiale a cheltuielilor pentru cazare. Luând în considerare nefericitul caz 
de război, potrivit OUG 20/2022 refugiaţii din Ucraina sunt cazaţi în căminele şcolilor şi 
universităţilor de stat și private.  
 
Cu toate acestea, nu am regăsit informații centralizate despre locurile disponibile în căminele 
din întreaga țară, despre studenții sau elevii care n-au ocupat un loc dar primesc subvenția 
respectivă. 
 
Având in vedere aceste date, vă adresez următoarea întrebare: 
 

· Există o bază de date unde să poată fi găsite date centralizate la nivel național despre 
spațiile de cazare pentru elevi/studenți și despre numărul de locuri disponibile în 
acestea? 

 
Doresc să vă asigur de întreaga mea disponibilitate la dialog și colaborare. 
Solicit răspuns scris și pe email la adresa silvia.dinica@senat.ro. 
  

Data                             Semnătura 
05.10.2022           Silvia Dinică 
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